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Protokół Nr: XXVII/2021 

 

Nazwa sesji: XXVII sesja Rady Gminy Frysztak 

Data sesji: 30.03.2021 

Numer sesji: XXVII/2021 

Miejsce w którym odbyła się 

sesja: 

sala konferencyjna 

Godzina rozpoczęcia: 09:10 

Godzina zakończenia: 10:44 
 

 

Na podstawie art. 20 ust. 3 ustawy z 08 marca 1990 r. o samorządzie gminnym oraz art. 15zzx 

ust. 1 i 2 ustawy z 02 marca 2020 r. o szczególnych rozwiązaniach związanych  

z zapobieganiem, przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID-19, innych chorób zakaźnych oraz 

wywołanych nimi sytuacji kryzysowych, XXVII sesja Rady Gminy Frysztak zwołana na dzień 

30 marca 2021 r. o godzinie 9:00 odbyła się z wykorzystaniem środków porozumiewania się 

na odległość (zdalny tryb obradowania). Dyskusja i głosowanie odbyło się poprzez system 

informatyczny. Przewodniczący Rady prowadził sesję z sali konferencyjnej Urzędu Gminy 

Frysztak, ul. Ks. W. Blajera 20, 38-130 Frysztak. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Frysztak – Pan Jacek Król – otworzył XXVII sesję Rady Gminy 

Frysztak, powitał Radnych, Sołtysów, Pana Jana Ziarnika – Wójta Gminy Frysztak, 

przedstawicieli Urzędu Gminy Frysztak oraz mieszkańców oglądających transmisję. 

 

Ad. 1 

Stwierdzenie quorum. 

 

Pan Przewodniczący obrad stwierdził, że na 15 radnych na sesji obecnych jest 15 

radnych, więc sesja jest prawomocna do podejmowania uchwał. 

  

Pan Przewodniczący stwierdził, że zawiadomienie o zwołaniu sesji zostało wywieszone na 

tablicy ogłoszeń Urzędu Gminy Frysztak do publicznego wglądu oraz na stronie urzędu. 

Stwierdził, że na 7 dni przed sesją dostarczono Radnym zaproszenia na sesję i projekty uchwał. 

Pan Przewodniczący poinformował, że Radni wraz z materiałami otrzymali protokół XXVI 

sesji z dnia 26.02.2021 r. oraz poinformował o nagrywaniu i transmitowaniu sesji. 

 

Lista radnych obecnych na sali: 

1. Ryszard Czernicki 

2. Janusz Machowski 

3. Tadeusz Pawlik 

4. Jacek Król 

5. Władysław Wilisowski 

6. Kazimierz Drygaś 

7. Mariola Mendocha 
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8. Jolanta Szymkowicz 

9. Lesław Kraus 

10. Kazimierz Kłosowicz 

11. Paweł Matusz 

12. Stanisław Kwiatek 

13. Ryszard Chmura 

14. Edward Giera 

15. Jerzy Gałuszka 

 

Lista Sołtysów obecnych: 

1. Pani Halina Jantoń  

2. Pan Stanisław Sułkowski 

3. Pan Jan Garncarski 

4. Pan Tadeusz Bobek  

5. Pan Andrzej Żurowski 

6. Pani Katarzyna Makuch 

 

Ad. 2 

Przedstawienie porządku obrad. 

 

Pan Przewodniczący przedstawił porządek obrad oraz zapytał czy są propozycje zmian – brak.  

 

Porządek obrad: 

Otwarcie sesji 

1. Stwierdzenie quorum. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Informacja Wójta Gminy z działalności międzysesyjnej, zwłaszcza z wykonania uchwał  

z poprzedniej sesji. 

4. Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych za 2020 r. 

5. Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii za 2020 r. 

6. Rozpatrzenie projektu i podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie Gminy 

na 2021 rok. 

7. Rozpatrzenie projektu i podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę Nr XXVI/232/2021 Rady 

Gminy Frysztak z dnia 26 lutego 2021 r. w sprawie dokonania zmian w budżecie Gminy na 

2021 rok 

8. Rozpatrzenie projektu i podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Samorządowi Województwa Podkarpackiego na realizację zadania publicznego w 2021 r. 

w miejscowościach Frysztak i Pułanki. 

9. Rozpatrzenie projektu i podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w wieloletniej 

prognozie finansowej Gminy Frysztak na lata 2021 – 2036. 

10. Rozpatrzenie projektu i podjęcie uchwały  w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad 

zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy 

Frysztak  w 2021 roku”. 
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11. Rozpatrzenie projektu i podjęcie uchwały w sprawie zwolnienia i zwrotu z opłaty pobranej 

od przedsiębiorców za korzystanie z zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych 

przeznaczonych do spożycia w miejscu sprzedaży na terenie Gminy Frysztak za rok 2021. 

12. Rozpatrzenie projektu i podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wynajem w trybie 

bezprzetargowym lokalu znajdującego się w budynku wiejskim w Twierdzy. 

13. Rozpatrzenie projektu i podjęcie uchwały w sprawie dopłat do ceny dostarczanej wody  

i odprowadzanych ścieków. 

14. Przyjęcie protokołu z obrad sesji z dnia 26.02.2021 r. 

15. Wolne wnioski i informacje. 

16. Zamknięcie obrad XXVII sesji Rady Gminy Frysztak. 

 

Ad. 3 

Informacja Wójta Gminy z działalności międzysesyjnej, zwłaszcza z wykonania uchwał z 

poprzedniej sesji. 

 

Pan Wójt przedstawił informację z działalności międzysesyjnej, przedstawił zarządzenia 

wydane w okresie międzysesyjnym. 

 

Pan Przewodniczący zapytał, czy są uwagi, pytania lub wnioski do przedstawionej informacji 

– nikt nie zabrał głosu. 

Ad. 4 

Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych za 2020 r. 

 

Pan Wójt przedstawił sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki  

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych za 2020 r. 

 

Pan Przewodniczący zapytał, czy są uwagi, pytania lub wnioski do przedstawionego 

sprawozdania – nikt nie zabrał głosu. 

 

Ad. 5 

Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii za 2020 r. 

 

Pan Wójt przedstawił sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Przeciwdziałania 

Narkomanii za 2020 r. 

 

Pan Przewodniczący zapytał, czy są uwagi, pytania lub wnioski do przedstawionego 

sprawozdania – nikt nie zabrał głosu. 

 

Ad. 6 

Rozpatrzenie projektu i podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie 

Gminy na 2021 rok. 

 

Pan Skarbnik omówił projekt uchwały. 
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Pan Przewodniczący zapytał, czy są uwagi, pytania lub wnioski do przedstawionego projektu 

uchwały: 

- Pan P. Matusz, Radny – ile pozostało wolnych środków i kiedy będziemy je wprowadzać?  

Będziemy budować parking we Frysztaku za 150 000 zł, więc w tym roku zainwestujemy 

200 000 zł we Frysztaku – 10 000 zł na asfalt, 40 000 zł na oświetlenie. Dla Chytrówki jest  

0 zł, dziękuję za wsparcie mojej wsi.  

- Pan S. Kwiatek, Radny – sołectwa dostały dofinansowanie od 10 000 zł do 60 000 zł. Czym 

Pan Wójt się kierował? Czy dołożenie 10 000 zł dofinansowania dla sołectwa Glinik Dolny 

wystarczy na dokończenie asfaltowania od Pana B. w kierunku kapliczki? 

- Pan Skarbnik – na podstawie bilansu wykonania budżetu wynika, że wolnych środków jest 

około 1 409 000 zł. Nie wprowadzamy wszystkich, ponieważ w ciągu roku pojawiają się różne 

potrzeby, np. dofinansowanie projektu. Gdybyśmy zdecydowali się w ubiegłym roku wziąć 

kredyt w całości 2 308 000 zł, tych wolnych środków mogło być więcej. W grudniu 

zrezygnowaliśmy z części tego kredytu wiedząc, że znaczna część przejdzie w wolne środki.   

- Pan Wójt – zadanie, które znajduje się w Funduszu Sołeckim Chytrówki zostało zrealizowane 

w tamtym roku. Na tej drodze nie mamy już własności. Aby otrzymać dofinansowanie należy 

zmienić zadanie. W ubiegłym roku znacząco zwiększyliśmy planowany zakres.  

Pieniądze mamy ograniczone, przygotowujemy budżet do środków pomocowych, unijnych. 

Jeśli będą ogłoszone nabory, chcielibyśmy mieć możliwość sięgnąć po nowe zadania. Niektóre 

miejscowości mają mniejsze dopłaty do FS, dlatego, że na wieś są kierowane środki na inne 

zadania, w Gliniku Dolnym – kanalizacja 700 000 zł, Pułanki – chodnik.  

- Pan S. Kwiatek, Radny – duże kwoty są też dla miejscowości Glinika Górnego, Gogołowa, 

czy Widacza, a tam też są inne zadania.  

- Pan Wójt – w Gliniku Górnym jest 50 000 zł na drogę i nie ma tam na dzień dzisiejszy 

inwestycji. Na Pańską miejscowość jest 700 000 zł na kanalizację.  

- Pan S. Kwiatek, Radny – Glinik Dolny od kilkunastu lat ma wpłaconą swoją kwotę i czekamy 

na kanalizację. Pan Radny podziękował za dofinansowanie sołectwa w kwocie 10 000 zł.  

- Pan P. Matusz, Radny – ta droga była zrobiona poza zebraniem wiejskim. Proszę o możliwie 

dołożenie do tego co jest zaplanowane.  

- Pan E. Giera, Radny – jeżeli w danej miejscowości są przeznaczone środki na kanalizację, 

czy na chodnik, w drugiej miejscowości też są potrzeby. Glinik Górny już 13 lat temu zrobił 

całe wpłaty i czeka. Mówienie o nie sprawiedliwości jest nie dorzeczne.  

- Pan S. Sułkowski, Sołtys m. Lubla poruszył temat funduszy dla gmin popegeerowskich.  

- Pan Wójt – nie mamy informacji dot. podziału z Funduszu Inwestycji Samorządowych oraz 

dla gmin popegeerowskich. Mamy złożony wniosek do tzw. powodziówek, do Funduszu 

Odbudowy Dróg Lokalnych, gdzie mamy jedno zadanie, 260 000 zł jako wkład własny.  

 

Pan Wiceprzewodniczący skrótowo odczytał treść projektu uchwały. 

 

Pan Przewodniczący rozpoczął głosowanie nad projektem w/w uchwały. 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 14 93.33 % 

Jestem przeciw 1 6.67 % 

Wstrzymuje sie 0 0.00 % 
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Radny Oddany głos 

Władysław 

Wilisowski 

Jestem za 

Lesław Kraus Jestem za 

Paweł Matusz Jestem przeciw 

Ryszard Czernicki Jestem za 

Jolanta Szymkowicz Jestem za 

Kazimierz Kłosowicz Jestem za 

Tadeusz Pawlik Jestem za 

Edward Giera Jestem za 

Stanisław Kwiatek Jestem za 

Jerzy Gałuszka Jestem za 

Mariola Mendocha Jestem za 

Ryszard Chmura Jestem za 

Janusz Machowski Jestem za 

Kazimierz Drygaś Jestem za 

Jacek Król Jestem za 

 

Pan Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy Frysztak przyjęła uchwałę nr XXVII/242/2021 

w sprawie dokonania zmian w budżecie Gminy na 2021 rok. 

 

Ad. 7 

Rozpatrzenie projektu i podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę Nr XXVI/232/2021 

Rady Gminy Frysztak z dnia 26 lutego 2021 r. w sprawie dokonania zmian w budżecie 

Gminy na 2021 rok. 

 

Pan Skarbnik omówił projekt uchwały. 

 

Pan Przewodniczący zapytał, czy są uwagi, pytania lub wnioski do przedstawionego projektu 

uchwały – nikt nie zabrał głosu. 

 

Pan Wiceprzewodniczący skrótowo odczytał treść projektu uchwały. 

 

Pan Przewodniczący rozpoczął głosowanie nad projektem w/w uchwały. 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 13 86.67 % 

Jestem przeciw 0 0.00 % 

Wstrzymuje sie 2 13.33 % 

 

Radny Oddany głos 

Ryszard Chmura Jestem za 

Jacek Król Jestem za 

Jerzy Gałuszka Jestem za 

Janusz Machowski Jestem za 
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Radny Oddany głos 

Kazimierz Drygaś Jestem za 

Mariola Mendocha Jestem za 

Edward Giera Jestem za 

Lesław Kraus Jestem za 

Ryszard Czernicki Jestem za 

Jolanta Szymkowicz Jestem za 

Kazimierz Kłosowicz Jestem za 

Paweł Matusz Wstrzymuje sie 

Władysław 

Wilisowski 

Jestem za 

Stanisław Kwiatek Wstrzymuje sie 

Tadeusz Pawlik Jestem za 

 

Pan Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy Frysztak przyjęła uchwałę nr XXVII/243/2021 

zmieniającą uchwałę Nr XXVI/232/2021 Rady Gminy Frysztak z dnia 26 lutego 2021 r.  

w sprawie dokonania zmian w budżecie Gminy na 2021 rok. 

 

Ad. 8 

Rozpatrzenie projektu i podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Samorządowi Województwa Podkarpackiego na realizację zadania publicznego  

w 2021 r. w miejscowościach Frysztak i Pułanki. 

 

Pan Przewodniczący poinformował, że Zarząd Województwa Podkarpackiego pozytywnie 

rozpatrzył wniosek dot. poprawy bezpieczeństwa polegającym na budowie chodnika  

w Pułankach i we Frysztaku. Uchwałą nr 257/5112/21 przyjął plan realizacji budowy 

chodników w 2021 w ciągu drogi wojewódzkiej, umieszczając nasze zadanie na pierwszym 

miejscu na 26 samorządów, które otrzymały dofinansowanie.  

 

Pan Wójt omówił projekt uchwały. 

 

Pan Przewodniczący złożył podziękowania dla Zarządu Województwa Podkarpackiego za 

przeznaczenie kwoty 170 000 zł na to zadanie.  

 

Pan Przewodniczący zapytał, czy są uwagi, pytania lub wnioski do przedstawionego projektu 

uchwały – nikt nie zabrał głosu. 

 

Pan Wiceprzewodniczący skrótowo odczytał treść projektu uchwały. 

 

Pan Przewodniczący rozpoczął głosowanie nad projektem w/w uchwały. 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 14 93.33 % 

Jestem przeciw 0 0.00 % 

Wstrzymuje sie 1 6.67 % 
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Radny Oddany głos 

Władysław 

Wilisowski 

Jestem za 

Tadeusz Pawlik Jestem za 

Jerzy Gałuszka Jestem za 

Janusz Machowski Jestem za 

Lesław Kraus Jestem za 

Kazimierz Drygaś Jestem za 

Ryszard Czernicki Jestem za 

Edward Giera Jestem za 

Stanisław Kwiatek Jestem za 

Paweł Matusz Wstrzymuje sie 

Jolanta Szymkowicz Jestem za 

Ryszard Chmura Jestem za 

Kazimierz Kłosowicz Jestem za 

Jacek Król Jestem za 

Mariola Mendocha Jestem za 

 

Pan Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy Frysztak przyjęła uchwałę nr XXVII/244/2021 

w sprawie udzielenia pomocy finansowej Samorządowi Województwa Podkarpackiego na 

realizację zadania publicznego w 2021 r. w miejscowościach Frysztak i Pułanki. 

 

Ad. 9 

Rozpatrzenie projektu i podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w wieloletniej 

prognozie finansowej Gminy Frysztak na lata 2021 – 2036. 

 

Pan Skarbnik omówił projekt uchwały. 

 

Pan Przewodniczący zapytał, czy są uwagi, pytania lub wnioski do przedstawionego projektu 

uchwały – nikt nie zabrał głosu. 

 

Pan Wiceprzewodniczący skrótowo odczytał treść projektu uchwały. 

 

Pan Przewodniczący rozpoczął głosowanie nad projektem w/w uchwały. 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 13 86.67 % 

Jestem przeciw 0 0.00 % 

Wstrzymuje sie 2 13.33 % 

 

Radny Oddany głos 

Paweł Matusz Wstrzymuje sie 

Stanisław Kwiatek Wstrzymuje sie 

Mariola Mendocha Jestem za 

Jerzy Gałuszka Jestem za 
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Radny Oddany głos 

Jolanta Szymkowicz Jestem za 

Kazimierz Drygaś Jestem za 

Ryszard Czernicki Jestem za 

Kazimierz Kłosowicz Jestem za 

Władysław 

Wilisowski 

Jestem za 

Ryszard Chmura Jestem za 

Tadeusz Pawlik Jestem za 

Edward Giera Jestem za 

Jacek Król Jestem za 

Lesław Kraus Jestem za 

Janusz Machowski Jestem za 

 

Pan Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy Frysztak przyjęła uchwałę nr XXVII/245/2021 

w sprawie dokonania zmian w wieloletniej prognozie finansowej Gminy Frysztak na lata 2021 

– 2036. 

 

Ad. 10 

Rozpatrzenie projektu i podjęcie uchwały  w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad 

zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy 

Frysztak  w 2021 roku”. 

 

Pan Wójt omówił projekt uchwały. 

 

Pan Przewodniczący zapytał, czy są uwagi, pytania lub wnioski do przedstawionego projektu 

uchwały – nikt nie zabrał głosu. 

 

Pan Wiceprzewodniczący skrótowo odczytał treść projektu uchwały. 

 

Pan Przewodniczący rozpoczął głosowanie nad projektem w/w uchwały. 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 15 100.00 % 

Jestem przeciw 0 0.00 % 

Wstrzymuje sie 0 0.00 % 

 

Radny Oddany głos 

Lesław Kraus Jestem za 

Mariola Mendocha Jestem za 

Janusz Machowski Jestem za 

Kazimierz Kłosowicz Jestem za 

Ryszard Chmura Jestem za 

Władysław 

Wilisowski 

Jestem za 

Tadeusz Pawlik Jestem za 
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Radny Oddany głos 

Kazimierz Drygaś Jestem za 

Ryszard Czernicki Jestem za 

Jacek Król Jestem za 

Jolanta Szymkowicz Jestem za 

Paweł Matusz Jestem za 

Jerzy Gałuszka Jestem za 

Stanisław Kwiatek Jestem za 

Edward Giera Jestem za 

 

Pan Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy Frysztak przyjęła uchwałę nr XXVII/246/2021 

w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Frysztak  w 2021 roku”. 

 

Ad. 11 

Rozpatrzenie projektu i podjęcie uchwały w sprawie zwolnienia i zwrotu z opłaty 

pobranej od przedsiębiorców za korzystanie z zezwoleń na sprzedaż napojów 

alkoholowych przeznaczonych do spożycia w miejscu sprzedaży na terenie Gminy 

Frysztak za rok 2021. 

 

Pan Wójt omówił projekt uchwały. 

 

Pan Przewodniczący zapytał, czy są uwagi, pytania lub wnioski do przedstawionego projektu 

uchwały – nikt nie zabrał głosu. 

 

Pan Wiceprzewodniczący skrótowo odczytał treść projektu uchwały. 

 

Pan Przewodniczący rozpoczął głosowanie nad projektem w/w uchwały. 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 15 100.00 % 

Jestem przeciw 0 0.00 % 

Wstrzymuje sie 0 0.00 % 

 

Radny Oddany głos 

Janusz Machowski Jestem za 

Tadeusz Pawlik Jestem za 

Stanisław Kwiatek Jestem za 

Jacek Król Jestem za 

Edward Giera Jestem za 

Mariola Mendocha Jestem za 

Kazimierz Drygaś Jestem za 

Paweł Matusz Jestem za 

Ryszard Chmura Jestem za 

Jerzy Gałuszka Jestem za 
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Radny Oddany głos 

Kazimierz Kłosowicz Jestem za 

Ryszard Czernicki Jestem za 

Władysław 

Wilisowski 

Jestem za 

Jolanta Szymkowicz Jestem za 

Lesław Kraus Jestem za 

 

Pan Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy Frysztak przyjęła uchwałę nr XXVII/247/2021 

w sprawie zwolnienia i zwrotu z opłaty pobranej od przedsiębiorców za korzystanie z zezwoleń 

na sprzedaż napojów alkoholowych przeznaczonych do spożycia w miejscu sprzedaży na 

terenie Gminy Frysztak za rok 2021. 

 

Ad. 12 

Rozpatrzenie projektu i podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wynajem  

w trybie bezprzetargowym lokalu znajdującego się w budynku wiejskim  w Twierdzy. 

 

Pan Wójt omówił projekt uchwały. 

 

Pan Przewodniczący zapytał, czy są uwagi, pytania lub wnioski do przedstawionego projektu 

uchwały – nikt nie zabrał głosu. 

 

Pan Wiceprzewodniczący skrótowo odczytał treść projektu uchwały. 

 

Pan Przewodniczący rozpoczął głosowanie nad projektem w/w uchwały. 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 15 100.00 % 

Jestem przeciw 0 0.00 % 

Wstrzymuje sie 0 0.00 % 

 

Radny Oddany głos 

Mariola Mendocha Jestem za 

Jolanta Szymkowicz Jestem za 

Kazimierz Drygaś Jestem za 

Ryszard Czernicki Jestem za 

Stanisław Kwiatek Jestem za 

Lesław Kraus Jestem za 

Tadeusz Pawlik Jestem za 

Ryszard Chmura Jestem za 

Jerzy Gałuszka Jestem za 

Edward Giera Jestem za 

Paweł Matusz Jestem za 

Jacek Król Jestem za 

Janusz Machowski Jestem za 
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Radny Oddany głos 

Władysław 

Wilisowski 

Jestem za 

Kazimierz Kłosowicz Jestem za 

 

Pan Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy Frysztak przyjęła uchwałę nr XXVII/248/2021 

w sprawie wyrażenia zgody na wynajem w trybie bezprzetargowym lokalu znajdującego się  

w budynku wiejskim  w Twierdzy. 

 

Ad. 13 

Rozpatrzenie projektu i podjęcie uchwały w sprawie dopłat do ceny dostarczanej wody  

i odprowadzanych ścieków. 

 

Pan Wójt omówił projekt uchwały. 

 

Pan Przewodniczący zapytał, czy są uwagi, pytania lub wnioski do przedstawionego projektu 

uchwały – nikt nie zabrał głosu. 

 

Pan Wiceprzewodniczący skrótowo odczytał treść projektu uchwały. 

 

Pan Przewodniczący rozpoczął głosowanie nad projektem w/w uchwały. 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 14 93.33 % 

Jestem przeciw 0 0.00 % 

Wstrzymuje sie 1 6.67 % 

 

Radny Oddany głos 

Stanisław Kwiatek Jestem za 

Władysław 

Wilisowski 

Jestem za 

Kazimierz Drygaś Jestem za 

Lesław Kraus Jestem za 

Kazimierz Kłosowicz Jestem za 

Ryszard Chmura Jestem za 

Mariola Mendocha Jestem za 

Paweł Matusz Wstrzymuje sie 

Edward Giera Jestem za 

Jolanta Szymkowicz Jestem za 

Janusz Machowski Jestem za 

Ryszard Czernicki Jestem za 

Jerzy Gałuszka Jestem za 

Jacek Król Jestem za 

Tadeusz Pawlik Jestem za 
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Pan Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy Frysztak przyjęła uchwałę nr XXVII/249/2021 

w sprawie dopłat do ceny dostarczanej wody  i odprowadzanych ścieków. 

 

Ad. 14 

Przyjęcie protokołu z obrad sesji z dnia 26.02.2021 r. 

 

Pan Przewodniczący zapytał, czy są uwagi, pytania lub wnioski do protokołu – nikt nie zabrał 

głosu. 

 

Pan Przewodniczący rozpoczął głosowanie nad w/w protokołem. 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 15 100.00 % 

Jestem przeciw 0 0.00 % 

Wstrzymuje sie 0 0.00 % 

 

Radny Oddany głos 

Stanisław Kwiatek Jestem za 

Jerzy Gałuszka Jestem za 

Tadeusz Pawlik Jestem za 

Kazimierz Kłosowicz Jestem za 

Władysław 

Wilisowski 

Jestem za 

Kazimierz Drygaś Jestem za 

Ryszard Czernicki Jestem za 

Jolanta Szymkowicz Jestem za 

Jacek Król Jestem za 

Ryszard Chmura Jestem za 

Paweł Matusz Jestem za 

Janusz Machowski Jestem za 

Edward Giera Jestem za 

Lesław Kraus Jestem za 

Mariola Mendocha Jestem za 

 

Pan Przewodniczący stwierdził, że Rada Gminy Frysztak przyjęła protokół z obrad sesji Rady 

Gminy Frysztak z dnia 26.02.2021 roku. 

 

Ad. 15 

Wolne wnioski i informacje. 

 

Pan Przewodniczący otworzył dyskusję: 

- Pan K. Kłosowicz, Radny złożył podziękowania za wspólne starania w Urzędzie 

Marszałkowskim o uzyskanie funduszy na budowę chodnika i zatoki autobusowej  

w Pułankach. W przyszłości musimy pomyśleć o oświetleniu.   

- Pani J. Szymkowicz, Radna poruszyła temat sprzątania rowów po zimie.  
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- Pan S. Kwiatek, Radny zwrócił się z prośbą o wcześniejsze przygotowanie kosztorysów  

i przetargów, aby asfaltowanie odbyło się w okresach letnich lub wczesną jesienią. Asfalty 

kładzione na zimnie mają krótką żywotność. Przykładem jest droga w Gliniku Dolnym, 

popękany nowy asfalt. Pan Wójt zatrudnił Inspektora Nadzoru, który też nie reagował.  

- Pan Przewodniczący przekazał informację nt. programu „Moja woda”. 

 

Pan Wójt odpowiedział na pytania: 

1. sprzątanie po zimowe- chcemy to zrobić w najbliższym czasie. W tej chwili montujemy 

znaki na drogach gminnych.  

2. przygotowanie kosztorysów – zrobimy to w miarę możliwości jak najszybciej. W Gliniku 

Dolnym został uchwalony Fundusz Sołecki na drodze w pasie, której miała być zrobiona 

kanalizacja. Nie da się idealnie zagęścić wykopu, aby nie powstały pęknięcia. Jest 

gwarancja, z pewnością będziemy mobilizować firmę, żeby to naprawić.  

 

Pan Wójt złożył życzenia z okazji świąt Wielkiej Nocy. 

 

- Pan K. Kłosowicz, Radny również złożył życzenia z okazji świąt Wielkanocnych.  

- Pan S. Kwiatek, Radny – we wrześniu 2019 r. uchwałą Rady Sołeckiej podjęta była decyzja 

o asfaltowaniu. W grudniu 2020 r. było asfaltowanie. Inspektor skoro widział, że na tym 

odcinku nie można, mógł zacząć od drugiej strony.  

- Pan Przewodniczący złożył życzenia zdrowych i spokojnych świąt Wielkanocnych.  

 

Ad. 16 

Zamknięcie obrad XXVII sesji Rady Gminy Frysztak. 

 

Pan Przewodniczący zamknął obrady XXVII sesji Rady Gminy Frysztak. 

 

 

ZAŁĄCZNIKI DO PROTOKOŁU: 

1. Zaproszenie na sesje (A/a.). 

2. Kopia nagrania audiowizualnego XXVII Sesji Rady Gminy –płyta DVD. 

 

Na tym sesję zakończono i protokół podpisano. 

 

 

Sporządziła: 

Ewelina Baje 

Przewodniczący Rady 
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